

電子系博士班電子組資格考施行細則

Implementation Guidelines for PhD Qualification Exam in the Department of Electronic Engineering, CYCU

95.04.19 94 學年度第 1 學期第五次系務會議通過訂定
99.10.06 99 學年度第 1 學期第 2 次系務會議通過修訂

Approved at the 5th Department Affairs Meeting of the First Semester, Academic Year 2005 Revised at the 2nd Department Affairs Meeting of the First Semester, Academic Year 2010

- 1、 本細則依「中原大學博士學位候選人資格考核實施要點」及「電子系博士班資格考規定」訂定。

These guidelines are formulated in accordance with the "CYCU Doctoral Candidate Qualification Examination Implementation Guidelines" and the "Department of Electronic Engineering PhD Qualification Exam Regulations."

- 2、 博士生入學或逕行修讀一學期後始可提出資格考申請，並應於入學或逕行修讀四年內(不含休學期間)通過。

PhD students can apply for the qualification exam after completing at least one semester of study. They must pass the exam within four years of admission (excluding periods of leave).

- 3、 申請日期：學生需填寫申請書，開學 1~2 週內提出申請。

Application Date: Students must complete the application form and submit it within 1-2 weeks after the start of the semester.

- 4、 考試日期為開學後第 10 週考試。

The examination is scheduled for the 10th week after the start of the semester.

- 5、 考試科目：另見「電子系博士班電子組資格考科目」，學生一次可申請選擇考 1~2 科。

Examination Subjects: Please refer to the "Doctoral Program in Electronics - Qualification Examination Subjects". Students may apply to take 1-2 subjects per examination session.

- 6、 命題委員：

1. 核心科目：由系主任聘任之。
2. 教授指定科目由申請學生指導教授推薦，系主任聘任之。

Examiners:

1. Core Subjects: Appointed by the Department Chair.
2. Professor Designated Subjects: Recommended by the student's advisor and appointed by the Department Chair.

- 7、 各科及格分數為七十分，若有不及格者，針對不及格科目可於下次舉行考試時間再申請重考一次，選考科目及指定科目不得變更原考試科目，若需重考第二次必須經電子系博士班委員會同意。

The passing score for each subject is 70%. If a student fails any subject, they may retake the failed subject during the next scheduled examination. The elective and designated subjects cannot be changed from the original exam subjects. If a student needs to retake the exam for a second time, approval from the Doctoral Program Committee of the Electronics Department is required.

8、 本細則經系務會議通過後施行。

These guidelines are implemented after approval by the Department Affairs Meeting.